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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi indokolta a nemzetiségi támogatások 
csökkentését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány 1215/2020.  (V.  13.)  Korm.  határozata  alapján  a  Magyarország  2020.  évi  központi
költségvetéséről  szóló  2019.  évi  LXXI.  törvény  (a  továbbiakban:  Kvtv.)  1.  melléklet  XI.
Miniszterelnökség fejezet, 30. Fejezeti kezelésű előirányzatok cím, 1. Célelőirányzatok alcím, 31.
Nemzetiségi  célú  költségvetési  támogatások jogcímcsoport,  1.  Nemzetiségi  támogatások jogcím
terhére  964  623  634  forintot  csoportosított  át,  azaz  vont  el  a  nemzetiségektől.  A különböző
indoklások  szerint  a  koronavírus  okozta  helyzet  miatt  nincs  szükség  a  nemzetiségi  kulturális
programok és táboroztatás támogatására.

Az elvonás óta eltelt időben azonban mind a táboroztatás lehőségét engedélyezi a kormány, mind
pedig a kulturális programok támogatását fontosnak tartják, hiszen egy hasonló, 1 milliárd forintos
összeggel támogatják, egyébként helyesen, a határon túli magyarok kulturális programjait.

A fentiekre való tekintettel kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy:

Egyeztetett-e  előzetesen  a  kormány  a  fent  említett  elvonás  ügyében  a  nemzetiségek  országos
önkormányzataival és szószólóival? 

Tervezi-e  a  kormány a  koronavírus  okozta  vészhelyzet  előtt  megvalósult  projektek,  programok,
keresztfelújítások kifizetését? A miniszterelnökség ugyanis informálisan tájékoztatta az érintetteket,
ezért sokan belemertek vágni a projektekbe. 

A vírushelyzet  enyhülésének következtében újra  indulhatna  a  kulturális  élet,  ezek  azonban kis,
nemzetiségek által lakott települések esetében a fent említett összegből megvalósuló pályázatoktól



függnek.  Tervezi-e  a  kormány,  hogy az év hátralevő részében támogatja  a  nemzetiségi  táborok
lebonyolítását és nemzetiségi kulturális programok megtartását? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. május 21. 

Tisztelettel: 

Dr. Brenner Koloman
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